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Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak,

az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyű lésrő l szóló 2012. év i
XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok intézni az Emberi Erőforrások
Minisztériumát vezető miniszterhez, minta tárgyban illetékes minisztérium vezet őjéhez

А szociális ellátás valakinek biznisz, а kormánynak pedig ny űg?”

címmel .

А benyújtottkérdésemreа választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

А Célpont 2015 . január 16-i adása foglalkozott а Kelet-magyarországi Humán Szolgáltató
Központtal, melybő l kiderült „A Magyar Államkincstára Gondoskodó Szeretet Oktatási -
Szociális Szolgáltató Központ fenntartó és intézményei tekintetében felfüggesztette 2014 .
december 8-án а támogatás folyósítását . А támogatást а Kincstár azért függesztette fel, mert
felmerült а támogatás jogosulatlan igénybevételének gyanúja . А Kincstár az ügyben –
illetékesség okán – megkereste аNemzeti Adó- és Vámhivatal nyomozó hatóságát, amel y
eljárást indíto tt . ”

Az ügyben а hatóságok vizsgálódnak és Ön is azt nyilatkozta а Hír TV-nek: vizsgálatot
indítanak .

Az eseményekkel kapcsolatosan több kérdés is megfogalmazódo tt bennem, amelyekre kérem
részletes és érdemi válaszát .

А Gondoskodó Szeretet jelenleg az ország egyik legnagyobb Szociális szolgáltatója, töb b
mint 5000 ellátottjuk van . А riportból kiderül, jól megy az üzlet, hiszen а cégnél minden
ember luxusautóval jár.

Eközben, az ügy sajtóbeli megjelenése el őtt pár nappal, megjelent а Magyar Közlönyben az
az EMMI rendelet, miszerint meg kívánják emelni а házi segítségnyújtásra való jogosultság
rászorultsági küszöbét, így a jövőben idősek ezrei esnek e1 ettő l а számukra létfontosság ú
segítségtől .



Így míg а szociális ellátórendszer hiénái luхusautóval járnak, addig а gondozásra szoruló
idősektő l а minimális támogatás lehetőségét is vissza veszi а kormányzat. Közfeladatra szánt
közpénzek nem vagy csak töredékesen jutnak e1 az érinte ttekhez, mert а szociális rendszer
vámszedő i "megcsapolják" а forrásokat, és emellett а kormányzati politika megszorító
intézkedési is csak továbbnehezítik az ellátottak helyzetét . Kérdezem ezek alapján а tisztelt
Miniszter Urat,

tervezi-e egy átfogó vizsgálat indítását а közpénzfelhasználás е területén .

Milyen hatékonysággal működik az ellátórendszer és az állami normatívák ellenőrzése, ha
ilyen megtörténhet?

Ha kincstár felfüggesztette tavalya kifizetést, akkor mi lesz а több mint 5000 ellátottal ?

А nevezett szociális szolgáltatónál dolgozók bérét kifogja rendezni ?

Budapest, 2015 . január 21 .

Várom megtisztelő válaszát!

	

Tisztelettel,

om : . . . f
Hegedű Lorántné

Jobbik Magyarországért Mozgalom
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